

STYREMØTE I SUNNMØRE HUNDEKLUBB

Tirsdag 19.4. klokka 17.30

Tilstede: Anne Laura, Jennifer, Jannecke, Christina, Anna Regine, Thomas, Randi, Marit, Linda, Elin-Grete, Karl Magne

Informasjon fra gruppene og andre områder

Selskapshundgruppa:

- Valpeshow, må være andre helga i juni (11-12. juni). Mai blir litt mye med Kristiansund, Averøya og her. Må sjekke fristene for innmelding slik at klubbene rekker å melde inn rasene sine. Risikerer at vi ikke får med alle hunderasene om de ikke svarer i tide. Vi må bare sette det opp, det er inntekt til klubben.
- Torill dømmer gratis, Anna Regine og Carmen trenger erfaringen.

Agility:

- Endring av leder i gruppa. Camilla blir leder.

Lydighet:

- Inget nytt.

Rally:

- Vi må forskyve cup 1 pga. tidsproblemer. Blir utsatt til etter NKK.
- Mulig at cup 2 blir forskjøvet også som resultat.
- Litt problemer med kommunikasjon, Jennifer prøver å finne løsning.

Smeller:

- Ikke så mye å dele.
- Trener jevnt og trutt.
- En god del som er aktive, forhåpentligvis tømmes klubbhuset før torsdag så de får trent.

Sørnesmarka:

- Mangler en dunk, den var der noen uker før påske, men er nå borte.
- Christina skal lage merker med SMHK og rutiner, lager også til bana.
- Kan vi høre med Lions om de har muligheter til å bidra med tømning?
- Fornye skilting/merking, QR kode til nettsida.
- Valpekurs på Sørnesmarka blir foreslått. Mye folk i byen som kanskje kan ønske å være med men ikke vil dra inn til bana.

Klubbhus:

- Få opp reglene som Inger Beate har satt opp.

Bana:

- Når vi har tilgang til bankkontoen, kjøper vi til det vi har behov for å fullføre gjerde og annet. Høre med Paulsen om å kjøre grus.
- Karl Magne trenger nøkkel til containeren, vil ha med utstyr og låse inn slik at han kan gjøre reparasjoner og fiksing.
- Dugnad etter utstillinga kanskje?
- Gruppene: Lage materiellistene i ExCel-ark slik at Karl Magne kan lettere samle og organisere oversikt. Også for Haram si bane.

Nettsida:

- Kontaktinformasjon på nettsida.
- Christina inn på styremedlem.
- Høstutstillinga må inn, og valpeshow når det blir fastsatt (andre helg i juni)

Kursvirksomhet:

- 3 kurs, mer eller mindre utsolgt. 1 valpekurs og 2 grunnkurs.
- Vi holder på å nøste opp med lønning og betalinger.
- Noen kan holde kurs uten å tjene, hva gjør vi da? Å få kurs tilbake teller som lønn.
- Sende noen på kursutdanning for at de så holder 2-3 gratis kurs går an, det er ett alternativ. Må stå i stil med kostnaden av kurset. Om vi kan øke kursvirksomheten på denne måten så er det bra.
- Høre med Anne om hvordan hun løste det.
- Kjellaug får 4000 for kurs, tidligere har det blitt løst med baneleie. Vil gjerne ha et fjerde kurs i høst.
- En del instruktører har ikke holdt kurs pga. korona. Camilla (agility) og Ann Elin er ferdig. De som er ferdig må melde seg til Inger Beate for å holde kurs.
- Frode skal ha alle instruktørautorisasjonene, Jannecke sjekker med ham.
- Mulig å ha kurs i sommerferien. En slags "sommerleir"? (Planlegging etter NKK)
- Få inn mer erfarne instruktører fra andre områder slik at vi får interesse fra de som ønsker "litt ekstra".

Hallgruppa:

- Står mellom OB Vik hall og Hallgruppen.
- Pris Hallgruppen 1.4m, 1.5 med lys og alt (pris fra i fjor). 225 000 for dobbel duk.
- Pris OB Vik hall 1.6 + 125 000 for lys.
- Sponsormidler skal støtte her. Frode Ingebrigtsen har meldt seg til å hjelpe oss med å skrive søknader.. SBM og Teft-midler.
- Underlag: Kunstgress? (kan kanskje få tak i brukt).
- Låst hall, kun tilgjengelig for medlem.
- Sette en sluttdato på sponsorarbeidet, og da må vi få en bindende pris fram til den datoen.
- Vi må søke kommunen om lov.

Pågående saker

1 22/23

Gjennomgang protokoll fra årsmøtet

- Vi må huske å signere NKKs taushetserklæring. (Problemer med fil, Jannecke må ordne).

3 22/23

Årshjul

Gruppeaktivitet legges ut fortløpende. Alle arrangement sendes Inger Beate. Styremøter legges inn etter hvert som de er klare.

- Veldig bra løsning med klubbaktiviteter og regionaktiviteter.
- Bør få inn instruktører på nettsida, slik at vi kan vise til hvilke kurs de har også.

5 22/23

Utstillinga i Sparebanken Møre Arena

Vi fortsetter planleggingen.

- Kan vi høre med Lions og Frivillighetssentralen om de vil bidra på utstillingen?
- Rundt 40 stk som har meldt seg via skjema for å hjelpe på utstillingen. Vi mangler noen navn og må finne ut av dette.
- Skal klubben stå for billettsalg/innngang? Ja.
- Skal klubben stå for parkering? Ja. 5 stk som har meldt seg. Trenger flere. 2 personer på alle innkjørsler til enhver tid. Vi har 4 stk walkietalkier. Karl Magne sjekker at de funker. Camilla kan høre med Røde Kors om vi kan låne fra dem.
- Ta betalt fredag? Hvordan har vi oversikt over hvem som skal rigge/stille? Frilapp?
- Ann Elin må ha navn for å lage vaktliste. **Alle** må melde seg på lista.
- Kiosken begynner å bli klar.
- PMen: Anne Laura snakket med Pernille. Blir noen dommerendringer pga for mange påmeldte på enkelte dommere, så blir noen dager til. Nærmere helga. 19 dommere søndag og 20 lørdag.
- Ikke så mange skrivere enda. Anne Laura skal gå nærmere på dette og spørre folk direkte.
- Kanskje et par på Ann Elin sin liste som kan gå over på skriver.
- Linda har kjøpt betalingsterminal. Må kobles opp til en ipad. Klubben går til innkjøp, da har vi til stevner og klubbarrangement.
- Vi må ha flere vaffeljern, minimum 1 til, dobbelt jern. Linda tar med. Randi tar med glutenfritt (merkes godt!).
- Antibac, kjenner vi noen som kan sponse? Ringene må ha. Europris har billig. Jannecke ordner.
- Ryddinga inne er dekt med Harald og Ingrid.
- Vi har varmemulighet, kjøøl og frys tilgjengelig.

8 22/23

Klubbartikler

Priser? Skal klubben bestille noe? Sponser klubben noe? Utsatt fra forrige møte.

Forslag: saken utsettes inntil videre.

- Linda har dialog, kommer tilbake etter NKK med tilbud.

15 22/23

Instruktørsamling

Denne saken utsettes til etter NKK. Reglene for lønn til instruktører må vi få oversikt over.

16 22/23

Oppdrettersamling

Denne saken utsettes til etter NKK.

17 22/23

Båndtvang

Høringssvaret er sendt, så nå venter vi i spenning.

- Sendt med lenke til underskriftskampanje.
- Dele den på undergruppene som Sunnmøre Hundeklubb, Jennifer ordna.
- Vi har frem til 10.05.

- Det er lov å kommentere personlig inn til Ålesund kommune i tillegg.

18 22/23 Søke om sponsormidler/ økonomiskstøtte

Saken utsettes til etter NKK. Ingen dyrebutikker får eksklusivitet.

- Frode Ingebrigtsen kan hjelpe med søknader om sponsormidler.
- Musti vil gjerne ha stand når de er med og sponser. Skal vi ta betalt for stand? (500-1500,- i Kristiansund).
- Musti vil gjerne sponse valpeskuet.
- Foreslått "loppis" med brukt hundeutstyr på bana til inntekt for klubben.

19 22/23 Valpeskue

Arbeidet beror til etter NKK-utstillinga.

- Satser på andre helga i juni. Må høre med Torill.

20 22/23 Rallystevnet i juni

Arbeidet beror til etter NKK-utstillinga.

21 22/23 Utstilling august

Arbeidet beror til etter NKK-utstillinga.

- Hvem bestiller rosetter? Alle stevnene og utstillingene må bestilles samtidig, før NKK.
- Spesialrosetter til BIS og BIG for jubileumsutstillinga(lørdag)? BIS junior, veteran osv. Styret støtter dette.
- Valpeskuet må ha rosetter.
- Ann Elin sender kontakt til de vi har bestilt med før til Linda. Får talla fra Rally-gruppa og utstillingsgruppa.
- Linda sjekker selgere, og bestiller.

Nye saker

23 22/23 Telefon

Hva gjør vi med telefonabonnementene?

- Hva er nett, hva er mobilt?
- Sjekke priser på mobilt bredbåndsabonnement (ICE, Telia). Linda sjekker.
- Finne mobiltelefonen om den eksisterer fremdeles, den er ment til kursansvarlig.
- Telefonnummer til kontaktpersonene (styret).
- Vi kommer tilbake til dette punktet etter NKK.

24 22/23

Eventuelt

- Etterlyse nøkler. Bør lages en liste.
- Linda skal ha tilgang på kasserer-mailen.
- Bør lage liste over hvem som har hvilke rettigheter/ansvarsområder.
- Noen i Rallygruppen må ha tilgang til DogWeb Arra.
- Sosialiseringstrening - 1 gang i måneden? Skal vi prøve å få det i gang? Første gang på Hundens dag 25. mai.

Mvh Jannecke

Neste styremøte: 26.04.22